
Referat virtuelt styrelsesmøde i SPS den 06.06.2023. 

Til stede: Susie og Elin (ref) 

Hans holder ferie 

 

1. Fælles check in 

2. Status på nye gensidige supervisionsgrupper: Der er nu oprettet 6-8 grupper (heraf én stor 
online-gruppe), og Susie har fået kontaktpersons-oplysninger til dem alle. 12 har efterfølgende skrevet til 

Susie, da de ikke kunne komme på Discord, og Susie har hjulpet dem ind i en af de 8 grupper. 

3. Jens og Susie vil udarbejde en guide til brugen af Discord, så vi undgår så mange falder fra, nå vi 
kobler os derpå. Discord giver den mest fleksible løsning, ift. network, da brugerne selv kan skifte mellem 
de oprettede grupper. Jens har sågar tilbudt at troppe op som teknikker, næste gang vi bruger Discord. Vi 
håber i hvert fald det vil fungere bedre, næste gang vi laver arrangementet. 

Mikkel mente ikke deltagerne på kurset om opstart som selvstændige kan rumme mere info, de to dage 
det afvikles. Men vi kan stadig gøre kort opmærksom på at det er noget SPS aktivt skaber rammer til, så 

de ved de kan tilslutte sig disse såfremt de vælger at blive selvstændige. Ligeledes kan vi tilbyde et 
uforpligtigende networks-forum efter deres møde, hvor de kan stikke hovederne sammen, de der måtte 
finde det relevant for denne dag. 

Vi taler også om at få samlet info om supervision under en samlet bjælke på vores hjemmeside, hvor vi 
også kan få præciseret at Susie kan kontaktes, hvis man ønsker at komme med i en gruppe. Samt et link 
til DP's egen side med de anbefalede sikre online-platforme. Vi arbejder videre med det senere.. 

4. Orientering om mulighederne i Zoom webinar – Susie har sat sig grundigt ind i, hvordan vi kan 

bruge det, og dets muligheder. Det kræver tilmelding, men med dette får vi rigtig mange gode redskaber. 
Pris kr. 518/ måned. Stadig billigt hvis det er noget der fungere for os, ift. at afvikle gode arrangementer. 
Microsoft har en gratis løsning.. måske Elin sætter sig ind i dette. Det er kun fint, hvis vi alle kan betjene 
en brugbar teknik. 

5. AMUs tilbud til selvstændige, måske mere relevant end som så (www.etsundtarbejdsliv.dk). Vi 
kunne tage det op på et fyraftensarrangement til december eller januar – evt. med KKP'erne og de nye 

supervisionsgrupper som VIP-inviterede :-) Ligeledes temaet om Etik, og de redskaber som Komité for 
Etik har udarbejdet. Susie vil sende en lille sommerhilsen til KKP'erne – og foreslå disse emner til deres 
arbejde. 

6. Vores tilbud til sygemeldte- Hans refererede til en side på dp.dk som giver et fint overblik. Vi 
kunne evt. referere til denne side på SPS's hjemmeside. Vi følger vi op på det. Og Susie sender 
referencen i en mail til hende der forespurgte hjælpen. 

7. Århjuls status. Tilføjes skal et par fridage til Susie i november. Vi aftaler Elin highlighter hvor de 

nye ændringer er. Ligeledes medsendes delen med GF-særskilte aftaler, fra og med august, så vi har et 
overblik over alle deadlines. 

8. Handleplan status: Vi mangler stadig mere fokus på pkt. 11 – at der arbejdes for bedre køns-
balance. Det er egentlig Hans's hjertesag, så vi venter til han er med. Måske foredraget med Svend Åge 

Madsen til efteråret, kan afføde nogen idéer – eller dialogen efterfølgende med ham. Det er i hvert fald 
en emne vi kunne forsøge at vende på LFU – det noterer vi os.   

 

 

 

Referat virtuelt styrelsesmøde SPS – den 20.06.2023. kl. 16-17. 

Tilstede: Susie og Elin (ref.) 

Hans holder ferie. 

  

1. Gensidigt tjek ind 

2. Fastlæggelse af ny dato for webinar med Niels Bagge: 12/9 kl. 17-19. Susie orienterer Niels. 

3. Fælles afklaring af og beslutning om, hvilke udgifter vi inden for regnskabsreglerne kan dække for 
medlemmer og KKP'er. Der er lidt uklarhed. Elin kontakter regnskabsafdelingen, ift. om der bevilliges 
transport til KKP'ernes arbejde, og til medlemmerne ift. vores GF. Ligeledes om vi fortsat bevilliges kr. 
200 pr. medlem. Susie kontakter Britt, om hvor mange medlemmer vi har d.d. Vi følger op på det efter 



sommerferien, hvor vi også vil præcisere reglerne i indkaldelsen til GF, samt i en mail til KKP'erne. 

4. Både Susie og Elin deltager i online-kurser for det nye regnskabsprogram som udbydes af DP, her 
inden sommerferien. Et møde er booket med et medlem efterfølgende, ift. en restance der skal faktureres 
for til DP. 

5. Møder om gensidig supervision i efteråret. Fysiske møder er fastlagt i forlængelse af Oplæg for 
nye selvstændige, som afholdes i Århus og København hhv. den 19. og 26. september. Susie har booket 
DP's lokaler i pågældende lokalisationer kl. 16-17, og jf. aftale med Mikkel. Fastlæggelse af dato for 

online supervisionsmødet i efteråret – aftales til den 28/11 kl. 17-18. 

6. Teams programmet – måske vi også prøver denne platform af i efteråret. Men nu har Susie sat 
sig godt ind i Zoom programmet. Dog syntes der også ved sidste arrangement her den 13/6 at være 
nogen tekniske udfordringer, hvor flere havde problemer med at logge på. Vi vil klæde medlemmerne 
bedre på til de fremtidige virtuelle møder, så der bliver mindre besvær. Vi er jf. reglementerne pålagt fra 
DP ikke at lave konkurerende virksomhed, hvorfor vi kun må tilbyde vores services til egne medlemmer. 
Derfor giver det god mening med en mere formel tilmeldings-model, som vi har anvendt her i 2023. 

Zoom tilbyder en god hjælp til dette. 

7. Evt. ændring af vejledningen for KKP – under hensyn til regnskabsreglerne og ændringer i 
kredsnavne. Vi følger op på det i august. 

8. På fredag hører vi hvad SurveyXact kan tilbyde, ift. online surveys til selvstændige. Konsulenten 
har lavet en demo til os, og har inviteret sin chef med. Ligesom Susie og Mikkel deltager. Scott D. Millers 
værktøjer findes allerede online til en årlig pris på ca. 1.000-1.700. Michael vil dog præsentere en mere 
fleksibel skabelon/ service, hvor psykologen selv kan vægle hvilket survey der skal aktiveres. 

9. Vi er i dialog med advokat Peter Jacobsen, fra Galst-Altschuler, som har over 20 års erfaring i 
feltet over tilsynet med autoriserede sundhedspersoner, inkl. psykologer. De har allered en 
samarbejdsaftale med andre aktører, bla. lægerne, og indgår gerne en dialog om mulighederne for en 
rabataftale til vores medlemmer ift. tilsynssager, og som sparringspartner for DP i sådanne sager 
generelt. Vi vil forelægge muligheden på næste LFU-møde. 

10. Susie er ved at skabe sig et overblik over hvad vi skal have klar til GF: oversigt over styrelsens 

forslag til GF (nedsat kontingent for deltidsarbejdende, div ændringer i ordvalg, forslag fra PMS, noget ift 
kønsbalancen ?), årsberetningen, osv. Handlingsprogrammet skal vi have drøftet i august, ligesom vi skal 
have lavet powerpoint mv. Elin tilbyder at lave et udkast til indbydelsen, med de allerede aftalte ting, så 
det er lettere at gå til når vi mødes igen til august. Susie sender skabelonen fra sidste år. 

11. Vi vil gerne prøve at have et par fyraftensarrangementer klar til efter GF, for at lette arbejdet for 
den nye styrelses-periode. 

12. Næste møde er den 8. august kl 16. 

 

 


